

Envía tus noticias
Alerta de noticias comunitarias

¿Quiere informarnos a sus vecinos sobre eventos cívicos, comunitarios y escolares? Nuestra oficina le puede ayudar en informarle a la comunidad por medio de nuestras redes sociales o futuros noticieros.



Correo electrónico changl@nyassembly.gov o llámanos al 718-236-1764.

提交你的消息!
社區新聞信息

您是否有社區、學校或其它活動需要讓民眾知道? 我們的辦公室可以協助您在我們的新聞發佈或社交媒體上傳播信息!



請發送電子郵件至 changl@nyassembly.gov 或致電 718-236-1764

New York State Assembly • Albany, NY 12248

PRSRD STD.
US Postage
PAID
Albany, NY
Permit No. 75



MY MISSION IS PROTECTING OUR COMMUNITY: PRIORITY #1

我的使命是保護我們的社區：
首要任務

LESTER 鄭永佳
CHANG
NYS ASSEMBLYMAN


MI MISIÓN ES PROTEGER A NUESTRA COMUNIDAD: PRIORIDAD NUMERO #1



LESTER 鄭永佳
CHANG
NYS ASSEMBLYMAN

Submit Your News!
Community News Alert

Do you have a local community, school, or civic event you would like our neighbors to know about? Let our office know and we'll help spread the word in future newsletters or social media!



Email changl@nyassembly.gov or call 718-236-1764.

Protecting Our Community: Priority #1

I'm committed to serving New Yorkers as they try to earn a living, raise their families, educate their children, and live in safe neighborhoods. I support our NYPD, stronger laws punishing incarcerated people, more charter schools, fewer business regulations, compassion for the homeless and veterans, and respect for all New Yorkers.

In my first 100 days in office, here's some of what I'm working on for our community:

Education: Save seats in our neighborhood public schools to protect the quality of students' education. (A4889)

Lunar New Year Celebration: Make Lunar New Year a public holiday to recognize and celebrate the diverse cultures in our city and state. (A4913)

Clean Neighborhoods: Penalize public urination and defecation in NYC to ensure our streets and sidewalks are clean and safe for everyone. (A5262)

Reduce Traffic: Study the amount of parking that is available on 8th Avenue in order to meet the needs of residents and businesses. (A5313)

Empowering Asian Job-Seekers: Study public sector job opportunities available to the Asian community. (A6260)

Public Safety: Give judges more discretion to set bail and address concerns about recent bail reform efforts. (A5169)

Punish dangerous driving and improve road safety for all. (A2648)

Enhance penalties for inciting violence and making terroristic threats against police officers to ensure their safety and well-being. (A4662 and A4595)

Supporting Families: Extend paid family leave to parents of a stillborn child to provide support during a difficult time. (A2880)

Protecting Our Seniors: Create an informative prescription drug guide for senior citizens to help them make informed decisions about their health. (A5033)

保護我們的社區： 首要任務

我致力於為紐約居民服務，提供一個讓他們努力謀生、養家糊口、教育孩子、教育孩子的安全社區。我支持我們的紐約警察，推動更強有力的法律來懲罰罪犯；推動增加更多的特許學校讓家長選擇；減少各種繁複的商業法規，對無家可歸者和退伍軍人提供謀生的援助；最重要是對所有紐約民眾的尊重。

以下是在我上任的頭 100 天裡，我為社區所做的一些工作：

教育：保留我們附近公立學校的學區，以保障學生的教育質量 (A4889)

亞裔慶祝活動：將農曆新年設為公共假期以認同和慶祝紐約州及紐約市的多元文化。(A4913)

社區清潔：推動禁止在紐約市公開大小便，以確保我們的街道和人行道乾淨、衛生和安全。(A5262)

減少交通擁堵：改善八大道交通擁堵和違規停車，以造福當地商業和居民的需求。(A5313)

賦予亞裔求職者權力：推動公共部門增加亞裔的工作機會。(A6260)

公共安全：給予法官更多自主權用以裁量設定保釋金並解決對近年保釋金改革法生效後對社區的隱患。(A5169)

懲罰危險駕駛並改善所有民眾的道路安全。(A2648)

懲罰煽動對警察的暴力和恐怖主義威脅，以確保警察的安全和福祉。

(A4662 和 A4595)

健康的家庭：以在困難時期提供並延長帶薪家庭假給新生嬰兒的父母。(A2880)

保護年長者的安全：為老年人提供更豐富的信息處方藥指南，幫助他們就自己的健康做出明智的決定。(A5033)

Protecting our community: Priority #1

I'm committed to serving New Yorkers as they try to earn a living, raise their families, educate their children, and live in safe neighborhoods. I support our NYPD, stronger laws punishing incarcerated people, more charter schools, fewer business regulations, compassion for the homeless and veterans, and respect for all New Yorkers.

Education: Save seats in our neighborhood public schools to protect the quality of students' education. (A4889)

Clean Neighborhoods: Penalize public urination and defecation in NYC to ensure our streets and sidewalks are clean and safe for everyone. (A5262)

Reduce Traffic: Study the amount of parking that is available on 8th Avenue in order to meet the needs of residents and businesses. (A5313)

Public Safety: Give judges more discretion to set bail and address concerns about recent bail reform efforts. (A5169)

Punish dangerous driving and improve road safety for all. (A2648)

Enhance penalties for inciting violence and making terroristic threats against police officers to ensure their safety and well-being. (A4662 and A4595)

Supporting Families: Extend paid family leave to parents of a stillborn child to provide support during a difficult time. (A2880)

Protecting Our Seniors: Create an informative prescription drug guide for senior citizens to help them make informed decisions about their health. (A5033)

LESTER 鄭永佳
CHANG
NYS ASSEMBLYMAN

紐約州眾議員鄭永佳辦公室地址：6904 Fort Hamilton Pkwy., Brooklyn, NY 11228
電話：718-236-1764

To contact me about state issues, please visit my District Office at 6904 Fort Hamilton Pkwy., Brooklyn, NY 11228, call me at 718-236-1764, or email me at changl@nyassembly.gov

Para más información acerca de este programa u otros asuntos estatales, por favor comuníquese con la oficina de Lester Chang ubicada en: 6904 Fort Hamilton Pkwy., Brooklyn, NY 11228, 718-236-1764, changl@nyassembly.gov